
Habijan: „U 2021. godini ustrajat ćemo na realizaciji svih važnih 

projekata za naš grad i županiju“ 

7.1.2021. 

 

 

Saborski zastupnik i predsjednik Gradskog odbora HDZ-a Grada Varaždina Damir 

Habijan u četvrtak je uz potpredsjednike Damira Laljeka i Aranku Oreški održao 

konferenciju za novinare kako bi zahvalio medijima na dobroj suradnji tijekom prošle 

godine i najavio projekte na kojima će ustrajati u 2021.  

 

Što se tiče ovogodišnjih lokalnih izbora, Habijan je istaknuo da će HDZ Grada 

Varaždina imati svog kandidata, a odluka o tome tko će to biti donijet će se do kraja 

siječnja. 

 

„Bitno je napomenuti da smo uspostavili onu vertikalu o kojoj smo pričali početkom 

mandata, a odnosi se na suradnju između gradske, županijske i državne vlasti. 

Zahvaljujući tome realizirano je nekoliko projekata, a posebno bih istaknuo one koji 

se tiču kulture: nova zgrada varaždinske knjižnice, sinagoga, obnova varaždinskog 



HNK. Ulagalo se i u prometnu infrastrukturu, od brojnih rotora do dvaju nadvožnjaka.“ 

– rekao je Habijan te naglasio kako u ovoj godini očekuje početak realizacije projekta 

pothodnika u Miškininoj ulici. 

 

Prisjetio se inicijative varaždinskog HDZ-a iz 2019. godine koju je sad moguće 

pokrenuti. 

 

„Prije godinu i pol Gradski odbor HDZ-a Grada Varaždina održao je konferenciju za 

novinare na kojoj smo spominjali oznaku European Heritage Label, odnosno Oznaku 

europske baštine za koju bi htjeli prijaviti naš Stari grad. Još nekoliko dana, do 11. 

siječnja, otvoren je natječaj i bilo bi dobro da Grad Varaždin do tad preda prijavu. To 

je kategorija koja je u Europi relativno nova, svega 50-ak znamenitosti ima ovu 

oznaku. U Hrvatskoj je ima samo Muzej krapinskih neandertalaca.“ – napomenuo je 

Habijan. 

 

Istaknuo je da će do kraja saborskog mandata, odnosno do 2024. godine nastojati da 

se ostvari njegova inicijativa, odnosno Zakon o proglašenju parka prirode Ivančice i 

Strahinjčice, a vrlo vjerojatno bi u to ušla i Ravna gora i Maceljsko gorje. 

 

„Mislim da ne trebam posebno isticati koji bi bio značaj da s takvim zakonskim 

prijedlogom uspijemo. Jučer smo ponovo, nažalost, imali priliku vidjeti postavljanje 

sajli po stazama na Ivančici, o tom problemu sam govorio već u nekoliko navrata. 

Također, važno je reći kako bi proglašenje uvelike utjecalo na poboljšanje turističke 

ponude za naš kraj.“ 

 

Habijan je prijedlog inicijative i dopis za supotpis uputio svim saborskim zastupnicima 

iz Varaždinske i Krapinsko-zagorske županije: „S njima sam u kontaktu, a obavio 

sam i razgovor s gradonačelnicom Zlatara Jasenkom Auguštan Pentek koja je dala 

punu podršku i uzela si u zadatak da komunicira, s obzirom na to da je iz SDP-a, sa 

svojim stranačkim kolegama u Krapinsko-zagorskoj županiji i pomogne da se i tamo 

prikupe potpisi. Ja sam se u ovom trenutku više okrenuo prema Varaždinskoj 

županiji, prema našim saborskim zastupnicima, gradonačelnicima i načelnicima.“ 

 



„Također, cilj mu je da se realizira druga faza kampusa FOI 2: „Imamo prijedlog za 

rješenje koje smo započeli, a to je Vila Oršić. Amandmanom na gradski proračun 

uspjeli smo osigurati 600 tisuća kuna za sufinanciranje obnove fasade, a još 2,5 

milijuna kuna je obećano od strane Ministarstva znanosti i obrazovanja. Očekujem 

pisanu potvrdu da su ta sredstva osigurana.“ – rekao je Habijan. 

 

Na pitanje novinara vezano uz podršku područjima razorenim potresom na području 

Petrinje i Banovine kazao je kako je varaždinski HDZ odmah reagirao: „Interno smo 

poduzeli određene akcije, s obzirom na to da u Varaždinskoj županiji imamo i 

načelnike i gradonačelnike koji imaju prijateljske odnose i uske veze s kolegama 

upravo na području Banovine. Koordinirano i ciljano i u dogovoru s njima prikupljene 

su donacije i potrebna pomoć. Želim istaknuti da osobno nisam pobornik 

fotografiranja za medije u takvim situacijama. Pomažemo jer želimo pomoći, ne kako 

bi se o tome pisalo. Akcije smo pokrenuli u „polutišini“ i kontinuirano s njima 

komuniciramo. Svatko od nas se odrekao čega se mogao odreći, gradski vijećnici 

svoje naknade, mi saborski zastupnici jedne trećine naših plaća, naši članovi koliko 

su u mogućnosti. Bitno je reći da je sve što u ovom periodu radimo koordinirano s 

kolegama na tom području.“ 

 



 

 



 

 



 

 


